
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 23. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 149
Vil ministeren kommentere debatindlægget ”Skal det være svært at få ret” af advokat
Helle Larsen bragt i Nordjyske den 7. november 2020? Vil ministeren herunder redegøre
for, om han vil arbejde for, at den politiske opfølgning på Konkurrence- og Forbruger-
styrelsens rapport om konkurrence på advokatmarkedet ikke vil føre til en yderligere
centralisering af advokat- og rådgiverbranchen og færre advokater uden for byerne, som
der advares imod i debatindlægget af Helle Larsen? Vil ministeren endelig redegøre
for, hvordan justitsministerens politiske efterbehandling af rapporten og den potentielle
påvirkningen af retssikkerheden, særligt i yderområder, indgår i regeringens overvejelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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